
Členská	  schůze	  KCHHMO	  
29.3.2014,	  Domašov	  u	  Brna	  	  

	  
Zahájení	  konference	  –	  předseda	  klubu	  přivítal	  účastníky,	  předal	  slovo	  jednatelce	  

Jednatelka	  L.	  Svobodová:	  
1) Předložen	  návrh	  programu	  schůze.	  	  

	  

2) Schůze	  jednomyslně	  schvaluje:	  	  program	  
Zapisovatel	  –	  L.	  Svobodová	  
Řídící	  –	  MVDr.	  Šimek	  

Pracovní	  předsednictvo	  –	  	  přítomní	  členové	  výboru	  a	  předseda	  DR	  KCHHMO	  	  	  	  
Návrhová	  komise	  –	  Š.	  Horák,	  H.	  Kaprová,	  K.	  Novotná	  

Mandátová	  komise	  –	  A.	  Brůžková,	  J.	  Sajbot,	  J.	  Kopřiva	  	  

	  

3)	  MVDr.	  Šimek	  převzal	  řízení	  schůze	  

	  
Zprávy	  funcionářů	  
1) Předseda	  klubu	  V.	  Prouza	  

Předseda	   přednesl	   zprávu	   o	   činnosti	   klubu	   a	   výboru	   v	  roce	   2013,	   zhodnotil	   klubové	   akce,	  
poděkoval	  organizátorům	  a	  sponzorům.	  	  
	  

Zpráva	  mandátové	  komise	  (A.Brůžková)	  –	  37	  členů,	  z	  toho	  1	  v	  zastoupení	  

1	  člen	  si	  vyzvednul	  hlasovací	  lístek,	  ale	  ihned	  opustil	  ČS,	  tedy	  dále	  přítomno	  36	  hlasujících	  

	  

2) Jednatelka	  L.	  Svobodová	  

	  
	  
3) Poradkyně	  chovu	  MOD	  a	  MOK	  S.	  Lepičová	  

Zpráva	  o	  chovu	  v	  roce	  2013	  ve	  zpravodaji.	  
Obdržena	  připomínka,	  že	  v	  přehledu	  psů,	  kteří	  kryli,	  jeden	  pes	  chybí	  –	  pes	  kryl	  až	  na	  konci	  roku	  a	  
vrh	  ještě	  nebyl	  poradkyni	  nahlášen.	  Stejným	  způsobem	  mohlo	  dojít	  k	  tomu,	  že	  se	  u	  některého	  

psa	  se	  lišil	  počet	  krytí	  o	  jedno	  krytí.	  	  
Přehled	  chovu	  MOK	  a	  MOD	  v	  roce	  2013	  k	  15.3.13	  
-‐ Od	  začátku	  roku	  bylo	  vydáno	  24	  krycích	  listů	  MOK	  

-‐ Narozeno	  48	  psů,	  40	  fen	  ve	  2	  vrzích	  –	  MOK	  
-‐ Uchovněno	  5	  fen	  a	  3	  psi	  MOK,	  1	  fena	  MOD	  

Dnes	  po	  skončení	  ČS	  se	  uskuteční	  VDCH	  –	  psi,	  kteří	  se	  zúčastní,	  	  byli	  dopředu	  nahlášeni	  
poradcům	  chovu.	  	  



Obdržena	  připomínka	  –	  VDCH	  se	   letos	   konají	  pouze	  na	  Moravě	  a	   v	   Zákupech,	  bylo	  by	  vhodné	  

zařadit	  VDCH	  na	  jižních	  či	  středních	  Čechách.	  Výbor	  rozhodl	  o	  uspořádání	  VDCH	  při	  MVP	  Praha.	  
Členové	  budou	  včas	  informováni	  o	  podrobnostech.	  	  
	  

Dopis	  od	  MVDr.	  Pepříka	  –	  rtg	  kyčlí	  je	  možné	  zasílat	  fyzicky	  nebo	  digitálně	  na	  CD,	  vyhodnocení	  je	  
provedeno	   do	   14	   dnů	   od	   doručení,	   výsledek	   se	   ale	   zašle	   majiteli	   dobírkou	   (čili	   už	   neplatit	  
složenkou)	  –	  cena	  stále	  450Kč	  plus	  poštovné.	  

	  
Prosí	   majitele	   psů,	   aby	   hlásili	   změny	   údajů	   –	   změna	   adresy,	   úhyn	   psa,	   vyřazení	   z	  chovu	   ze	  
zdravotních	  důvodů,	  atd.	  	  

	  
Lidé	   žádají	   o	   krycí	   listy	   pozdě	   –	   mělo	   by	   být	   zažádáno	   alespoň	   měsíc	   před	   předpokládaným	  
háráním	  feny.	  Jinak	  je	  administrativa	  z	  časového	  hlediska	  nesmírně	  náročná.	  

	  
	  

4) Poradce	  chovu	  NDO,	  PP,	  SHO	  R.	  Duda	  	  

V	  roce	  2014	  odchováno	  10	  psů	  a	  7	  fen	  NDO,	  2	  vrhy.	  Žádá	  chovatele,	  aby	  uváděli,	  kolik	  je	  ČB/HB	  
psů/fen.	  Jedna	  fena	  nezabřezla.	  K	  dnešnímu	  dni	  vydáno	  10	  krycích	  listů,	  nakryto	  7	  fen.	  	  
Zařazena	  1	  nová	  fena	  –	  Zita	  z	  Těšnice,	  maj.	  M.	  Šafařík	  

45	  chovných	  fen	  NDO	  –	  25	  HB,	  19	  ČB,	  1	  černá	  s	  náprsenkou.	  	  
29	  chovných	  psů	  NDO	  –	  19	  HB,	  8	  ČB,	  	  2	  Hą	  
SHO	  –	  zatím	  nevydáno	  žádné	  doporučení	  ke	  krytí.	  

PP	  –	  2	  doporučení	  vydané,	  1	  fena	  nezabřezla,	  1	  nakrytá.	  V	  chovu	  působí	  7	  psů	  a	  5	  fen,	  zařazena	  
1	   nová	   fena	   Cecilka	   z	  Konírny.	   K	  chovu	   využíván	   pouze	   pes	   p.	   Resnera	   Ibal	   ze	   Straž.lesů,	   což	  
způsobuje	  ještě	  větší	  zúžení	  chov.základny,	  bylo	  by	  dobré	  využít	  jiné	  psy	  vč.	  zahraničních.	  	  

	  
5) Výcvikář	  M.	  Blažek	  

Omlouvá	  se	  za	  nekompletní	  výsledky	  ze	  zkoušek	  ve	  zpravodaji,	  ale	  tabulky	  chodí	  z	  OMSů	  pozdě	  

či	  nechodí	  vůbec.	  
Gratuluje	  úspěšným	  v	  roce	  2013,	  především	  skvělému	  výsledku	  R.Dudy	  a	  Jara	  z	  Plzínů	  na	  MRK	  a	  
MKP,	  a	  p.	  Velebovi	  s	  Baronem	  od	  Rentiera	  na	  MKP.	  Dobrou	  zprávou	  je,	  že	  i	  v	  letošním	  roce	  se	  	  

nominační	  soutěže	  zúčastní	  až	  7	  zástupců	  klubu	  (5	  NDO,	  2	  MOK)	  
	  
PŘEDÁNÍ	  OCENĚNÍ:	  	  

	  
Psi	  roku:	  
MOD	  Falko	  ze	  Slezka	  –	  L.	  Zajícová	  –	  nepřítomna	  

MOK	  Baron	  od	  Rentiera	  –	  p.	  Veleba/Škoda	  –	  nepřítomni	  
MOK	  Barcelona	  Star	  Moravia	  –	  D.	  Jirgala	  –	  přebírá	  ocenění	  

NDO	  Xena	  z	  Těšnice	  –	  H.	  Kaprová	  –	  přebírá	  ocenění	  
NDO	  Jar	  z	  Plzínů	  –	  R.	  Duda	  –	  přebírá	  ocenění	  
	  

Vůdce	  roku	  –	  R.	  Duda	  	  

 



Vůdcovské	  odznaky:	  

Bronzový	  –	  D.	  Jirgala,	  K.	  Novotná,	  J.Kotík	  	  
Stříbrný	  -‐	  	  M.	  Blažek	  	  
Zlatý	  –	  R.	  Duda	  

	  
Pozvání	  ze	  Slovenska	  na	  Memoriál	  B.	  Zemka	  (VZ)	  –	  zváni	   jsou	   i	  MOK.	  23.-‐24.8.2014	  v	  Dunajské	  
Strede.	  	  

	  
	  

6) Ekonom	  a	  matrikář	  J.	  Sajbot	  

V	  roce	   2013	   zisk	   16	   554Kč	   i	   přes	   neočekávaný	   náklad	   50	   000Kč	   na	   katalog	   chovných	   jedinců.	  
Katalog	  byl	  vydán	  na	  přání	  členské	  základny	  a	  prodáno	  je	  pouze	  kolem	  15	  procent.	  Je	  třeba,	  aby	  
členové	  projevili	  větší	  zájem.	  	  

	  
Problém	   s	  identifikací	   plateb	   –	   je	   nevhodné	   používat	   složenky	   typu	   A	   (jsou	   nečitelné).	   Ale	   i	  
v	  platbách	  převodem	  často	  chybí	  nebo	  je	  chybně	  uveden	  variabilní	  symbol.	  	  

	  
Stále	  nezaplacen	  poplatek	   za	  1	  nadpočetné	   štěně,	   i	   přes	  urgenci.	  Daný	   chovatel	   ani	   nezaplatil	  
členství	  v	  klubu	  na	  rok	  2014.	  	  	  

	  
Stav	  financí	  k	  28.03.:	  
Pokladna............................................19	  329Kč	  

Účet	  Poštovní	  spořitelna...................296	  505Kč	  
Termínovaný	  účet	  u	  PS.......................50	  000Kč	  
Účet	  Fiobanka.....................................237	  924Kč	  

Celkem:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  603	  758Kč	  
	  
Mimořádný	  výdaj	  2013	  .......	  Katalog	  chov.	  jedinců	  -‐	  53.871,-‐Kč.	  

Zpravodaj	  2014	  ….................	  38.927,-‐Kč	  +	  poštovné	  9.630,-‐Kč.	  
	  
HV	  k	  28.03.2014	  je:	  +13.173,-‐	  Kč.	  

	  
Na	  rok	  2014	  má	  zaplaceno	  220	  členů.	  	  
	  

V	  roce	  2013	  klub	  nevyplatil	  nic	  na	  podporu	  málopočetných	  plemen	  –	  nikdo	  nezažádal.	  Víme	  i	  o	  
členech,	   kteří	   si	   nezažádali	  o	  příspěvek	  na	   reprezentaci	   klubu	  v	  zahraničí,	   ač	  na	   to	  měli	  nárok.	  
Klub	  nemá	  zájem	  o	  hromadění	  zisku,	  chce	  vracet	  peníze	  zpět	  členům,	  ale	  ti	  si	  musí	  zažádat.	  	  	  

	  

	  

	  

	  

	  



Zpráva	  DR	  

Zpráva	  o	  činnosti	  DR	  za	  uplynulý	  rok	  je	  ve	  zpravodaji.	  

Výbor	  klubu	  pracuje	  podle	  směrnic	  klubu,	  činnost	  klubu	  je	  dobře	  řízená.	  

Klub	  organizuje	  velmi	  zdařilé	  akce,	  DR	  děkuje	  organizátorům.	  

DR	  vyzdvihuje	  vysokou	  kvalitu	  zpravodaje,	  děkuje	  redakční	  radě.	  

DR	  oceňuje	  práci	  ekonoma	  za	  pečlivé	  a	  průkazné	  vedení	  hospodaření	  a	  spolu	  s	  výborem	  klubu	  za	  
dobré	  ekonomické	  výsledky.	  

Klub	  může	  účelně	  a	  efektivně	  využít	  získané	  prostředky	  a	  různými	  formami	  je	  rozdělit	  zpět	  členům.	  

	  

Ocenění	  

Z	  členské	  základny	  nepřišel	  žádný	  podnět	  na	  ocenění.	  	  

Nejvyšší	  klubové	  vyznamenání	  „Čestné	  uznání	  KCHHMO“	  bylo	  rozhodnutím	  výboru	  uděleno:	  

- pí.	  Sylvě	  Lepičové	  

	  
 
Návrh	  plánu	  činnosti	  
Přednesen	  návrh.	  
Na	  zadní	  straně	  zpravodaje	  chyba	  v	  termínu	  u	  výstavy	  v	  Náměšti.	  

MJM	  –	  přesun	  na	  okres	  Česká	  Lípa,	  termín	  19.-‐21.9,	  detaily	  musí	  být	  ještě	  dojednány.	  
VDCH	  při	  ZV	  –	  zájemci	  o	  účast	  se	  musí	  alespoň	  týden	  dopředu	  nahlásit	  poradcům	  chovu.	  	  
	  

	  
Schválení	  rozpočtu	  za	  rok	  2013	  a	  návrh	  rozpočtu	  na	  rok	  2014	  	  	  
Schválen	  jednomyslně.	  

	  
	  
Projednání	  a	  schválení	  zápisního	  řádu	  

Protinávrh	   k	  bodu	   1b,	   čl.1	   (navrhuje	   RNDr.	   Staňková)	   –	   počet	   vrhů	   psa	  maximálně	   šestkrát	   za	   rok	  	  
–	  2	  pro,	  29	  proti,	  4	  zdržel	  se,	  protinávrh	  nepřijat.	  
Zápisní	  řád	  vč.	  pravidel–	  pro	  33,	  2	  se	  zdrželi	  -‐	  ZŘ	  schválen.	  

	  
	  
Diskuze	  

1) MVDr.	  Šimek	  –	  v	  platnosti	  je	  nový	  výstavní	  řád.	  Výstavy	  musí	  být	  nahlášeny	  do	  15.8.	  předchozího	  
roku.	   Klubové	   a	   speciální	   výstavy	   se	   nesmí	   křížit	   s	  MVP.	   Klub	  může	   pořádat	   2x	   KV,	   jedenkrát	  
s	  Klubovým	  vítězem.	   Je	  v	  pravomoci	   klubu	   sloučit	   výstavu	  klubovou	  a	   speciální,	  CAC	   se	   zadává	  

pouze	  1x,	  ale	  může	  být	  zadán	  dohromady	  titul	  KV	  a	  VSV.	  	  
Otvírá	  se	  třída	  čestná	  a	  mimo	  konkurenci.	  	  

Pro	  zařazení	  psa	  do	  třídy	  je	  rozhodující	  věk	  v	  den	  konání	  výstavy,	  ale	  ostatní	  podmínky	  musí	  být	  
splněny	  v	  době	  podání	  přihlášky.	  	  
„Diskvalifikace“	  –	  pes	  netypický,	  agresivní,	  s	  vadou	  chrupy,	  nedostatek	  barvy,	  srsti,	  atd.	  	  

„Nemůže	  být	  posouzen“	  –	  pes,	  který	  se	  nepohybuje,	  skáče	  nebo	  se	  snaží	  utéct	  z	  kruhu,	  nebo	  se	  
brání	   posouzení	   rozhodčím	   (např.	   posouzení	   chrupu),	   zadává	   se	   také	   psu,	   který	   nemůže	   být	  
posouzen	  z	  důvodu	  úrazu	  či	  při	  kosmetické	  úpravě	  exteriéru	  psa.	  



V	  posudku	  se	  kromě	  třídy	  a	  pořadí	  uvádí	  také	  kolik	  psů	  se	  zúčastnilo.	  	  

„Nejlepší	  z	  opačného	  pohlaví“	  –	  může	  se	  zadávat	  na	  výstavách	  s	  BOB	  
„Nejlepší	   plemeník“	   –	   na	   KV	   a	   SV,	   plemeník	   s	  nejméně	   5	   potomky	   (plemeník	   nemusí	   být	  
přítomen)	  

Psi	  v	  majetku	  občanů	  ČR	  musí	  mít	  ČLP.	  
	  

2) J.	  Sajbot	  –	  k	  připomínce	  pí.Staňkové	  o	  nepravidelném	  háráním	  –	  krycí	  list	  platí	  rok,	  není	  problém	  

žádat	  s	  předstihem,	  i	  když	  fena	  hárá	  nepravidlně	  
	  

3) J.	  Matyáš	  –	  bylo	  by	  možné	  usnadnit	  členům	  přístup	  k	  informacím	  o	  zahraničních	  psech?	  Obecně	  

by	  toto	  bylo	  velmi	  těžko	  proveditelné.	  	  	  
	  

4) 	  Š.	  Horák	  –	  ode	  dneška	   je	  platný	  nový	  ZŘ.	  Na	  OMSech	  by	  měl	  být	  nejspíš	  do	  týdne.	  V	  letošním	  
roce	  se	  podle	  něj	  již	  pořádají	  zkoušky.	  	  MVDr.	  Šimek	  doplňuje	  další	  info.	  

	  

Hlasuje	  se	  o	  návrhu	  usnesení	  –	  jednomyslně	  schváleno.	  Návrh	  usnesení	  byl	  přijat.	  
	  
Schůzi	  ukončil	  předseda	  klubu.	  	  
	  
	  
Zapsala:	  	  Lucie	  Svobodová,	  jednatelka	  klubu	  
	  


